
Protokół Nr XXXIV/2013 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 czerwca 2013 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Na sekretarza obrad 
zaproponował radnego Nikodema Jawor – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości   położonej w Klimontowie. 

2.  uchwały zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIII/245/2013 Rady Miejskiej 
w Sędziszowie z dnia 24 maja 2013 roku w sprawie określenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

3.  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jędrzejowskiego 
głosowanie 
12 głosów – za 
Radny J. Strzelec 
- proszę o wprowadzenie do porządku obrad pkt. O przeniesienie z rezerwy 
budżetowej kwoty 20.000zł na zakup kruszywa drogowego w związku ze względu na 
ich bardzo zły stan. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- ten wniosek powinien być rozpatrywany przy zmianach w budżecie. 
Pani Skarbnik 
- rezerwę możemy uruchomić zarządzeniem Burmistrza. 
Radny N. Jawor 
- proszę o wprowadzenie pkt 5a w sprawie dokładnego omówienia zasad 
gospodarowania odpadami komunalnymi. 
Pan Przewodniczący 
- omawialiśmy ten temat na posiedzeniu wspólnym Komisji stałych, były również 
spotkania z mieszkańcami na ten temat. 
Pan Burmistrz 
- dyskutowaliśmy z Sekretarz żałujemy, że nie wprowadziliśmy tego pkt chcielibyśmy 
przedstawić prezentację wraz z wyjaśnieniami aby przybliżyć informacje raz jeszcze, 
tak jak robiliśmy to na spotkaniach. 
Pan Przewodniczący 
- proponuję jako pkt 9 przyjąć prezentację dotyczącą zasad gospodarowania odpadami. 
Głosowanie 
12 głosów – za 



Przedstawił proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami. 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2012 rok. 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania 
budżetu gminy za 2012 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy 
za 2012 rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2012 rok: 
- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2012  
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Sędziszowa absolutorium za 2012 rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
Prezentacja na temat podstawowych zasad gospodarowania odpadami 
komunalnymi w gminie Sędziszów od 1 lipca 2013 roku. 

9. Uchwała    w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2012 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 

10. Uchwała     w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2012 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Sędziszowie. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Gminy Sędziszów na lata 
2013 – 2020. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska. 
13. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie za rok 2012. 
14. Przyjęcie sprawozdania z zakresu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 

2012 rok. 
15. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
16. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości   położonej w Klimontowie. 
18. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIII/245/2013 Rady Miejskiej 

w Sędziszowie z dnia 24 maja 2013 roku w sprawie określenia terminu, 



częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

19. Uchwała  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Jędrzejowskiego 

20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
21. Wolne wnioski i dyskusja. 
22. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w 
załączeniu do protokołu). 
Otrzymaliśmy decyzję MSW o przyznaniu środków na drogę popowodziową Zielonki 
– Sielec. 
Chodnik przy Dworcowej robimy sami, do końca III kwartału musimy mieć 
pozwolenie na budowę. 
28 czerwca będzie Międzynarodowy Wyścig olimpijczyków i Solidarności. O godz. 
1500 będzie k/Urzędu lotna premia. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji? 
Radna B. Wójcik 
- umowa z p. Zielińskim na remont przystanku za 10.000zł, dlaczego taki koszt? 
Pan Burmistrz 
- w sprawie przystanku udzielę odpowiedzi przy odpowiedziach na interpelacje. 
Pan Z. Konieczny 
- skąd będzie zasilany wodociąg  Podsadek – Mstyczów, czy ujęcie w Jeżowie będzie 
likwidowane? Tam jest odcinek bez zabudowań i gdy nikt nie będzie korzystał to 
woda będzie niedobra. 
Pan T. Stramski 
- może należałoby połączyć. 
Pan Burmistrz 
- projekt był wykonany wcześniej, jest propozycja połączenia w niczym nie 
przeszkadza aby były 2 ujęcia. 
Radny J. Strzelec 
- zabudowa kuchni za 6500zł w świetlicy. 
Ad. 6 
Radna B. Wójcik 
- czy będzie przebudowa placu utwardzonego między blokami 10 – 11 na Sadach? 
Radny J. Strzelec 
- ciągle składamy interpelacje a nic się nie dzieje, wczoraj sołtys zgłosił, że 
k/Ostrowskiego autobusy zniszczyły drogę, nie chciał Pan ująć w planie, 
- droga przez Czepiec same dziury, 



- dlaczego firma po opadach deszczu łata dziury, to nic nie daje bo zaraz wylecą, 
- uczennica Aleksandra Pytlarz nie ma jak wracać ze szkoły, czy nie ma możliwości 
zapewnić jej dowozu w drodze powrotnej? 
Radny N. Jawor  
- w Zielonkach wykosić chwasty i krzaki przy drodze do lasu i wyrównać drogę szlaką 
czekam od wiosny, 
- do radnych powiatowych, pobocza w Zielonkach miały być zrobione w tłuczniu i nic 
nie zrobione. 
Radny W. Tabor 
- ponawiam interpelację z poprzedniej sesji w sprawie wyrównania gościńca w 
Gniewięcinie, tam już w ogóle nie można wjechać sprzętem rolniczym, 
- proszę o dowiezienie szlaki na drogę od PALKO w kierunku przejazdu PKP, 
- proszę o zaklejenie wyrwy w drodze k/kapliczki w Gniewięcinie, 
- zwrócić się do Nadleśnictwa Jędrzejów w sprawie wypływu wody w czasie opadów 
deszczu z lasu k/ Młynarskiego. Interweniowałem osobiście w Nadleśnictwie i u p. 
Zygulskiego ale skończyło się na obiecankach, 
- proszę o wykoszenie poboczy przy drogach gminnych. 
Radny J. Wiencek 
- do końca czerwca mają być zakończone prace przy kanalizacji koło bloku nr 7 na 
Skarpie, przy okazji proszę wyrównać zagłębienia przy studzienkach na Tysiąclecia. 
Radny Z. Konieczny 
- załatać wyrwę  w drodze Klimontówek k/ świetlicy, 
- wykosić pobocza od powiatowej w stronę przystanku, droga zwężona i piesi nie 
mogą się przemieszczać, 
- podciąć gałęzie nad drogami od powiatowej w kierunku Ostrowskiego Jeżów i 
posesji 45 lub wysłać pisma do właścicieli. 
Radny Z. Gładki 
- ponawiam prośbę o odprowadzenie wody z drogi powiatowej do rowu – teren po 
byłych stawach, 
- przy posesjach Trzciński , Kowalski zatkane przepusty, 
- słyszę że nie ma już ani szlaki ani kruszywa, miały być remonty cząstkowe i nic z 
tego. 
Radny D. Juszczyk 
- trzeba zagospodarować teren za blokami na Sadach 22 i 25 bo bardzo nieciekawie to 
wygląda, powstaje śmietnisko. Może należy rozważyć zrobienie parkingu na tym 
terenie. 
Pan Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- oznakować przejście dla pieszych w Rynku, 
- koło przejazdu są pasy donikąd, przenieść w inne miejsce, 
- co zrobiono w temacie wycinki drzew przy ul. Kościelnej, które niszczą chodnik? 
- po ostatnich opadach destrukt z ulicy Polnej jest w kanalizacji, 
- wykosić pobocza na Sosnowcu, 
- interweniowałem już o naprawę nowej drogi bo się kruszy, 
- co zrobiono na Nagłowickiej gdzie firma zniszczyła drogi, 
- od kiedy rozpocznie budowa OSP Rynek, od kwietnia mieliśmy opuścić garaż i nadal 
nic się nie dzieje? 



- oświetlenie na ul. Polnej , 
- ktoś przestawił znak granicy miasta, stoi w innym miejscu niż powinien, 
- na Partyzantów zapadnięta jezdna k/Koper. 
Radny S. Łazarski 
- proszę o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do zbadania zasadności i realizacji 
zapytań, wniosków i interpelacji. 
Pan Przewodniczący 
- czy jest odpowiedź w sprawie malowania mostu w Rynku? 
- przejazd kolejowy wymaga remontu, zwrócić się do PKP niech wreszcie coś z tym 
zrobią. 
- zapytał czy w nocy są zamykane bramki na Bazie TKR. 
Pan K. Chmaruk 
- nie są zamykane. 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO w Kielcach nr 30/2013 w sprawie opinii o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2012 – opinia pozytywna. 
Radny S. Łazarski 
- odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2012 rok – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionego materiału, 
- otworzył dyskusję na temat sprawozdania z wykonania budżetu. 
Rada nie miała uwag ani pytań do przedstawionego materiału. 
Odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2012 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za        uchwała Nr XXXIV/253/2013 
Ad.9 
Radny S. Łazarski 
- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2012 rok, komisja 
jednogłośnie przyjęła wniosek o udzielenie absolutorium. 
- odczytał uchwałę RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej – 
opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył dyskusję. 
Radny S. Łazarski 
- z tego że głosowaliśmy jednogłośnie nad wnioskiem o udzielenie absolutorium nie 
wynika, że wszystko było tak idealnie. Kontrolowaliśmy Burmistrza i pracowników i 
różne były opinie, badanie samego wykonania budżetu jego celowości budziło różne 
zdania ale wynik głosowania jest jednogłośny. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2012 rok 
Głosowanie 



13 – głosów za              uchwała Nr XXXIV/254/2013 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, jak powiedział Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej ocena była trudna. Ilość spraw jakie podejmuje gmina jest duża. 
Podziękował współpracownikom Pani Sekretarz, Skarbnik, wszystkim pracownikom 
Urzędu, kierownikom jednostek organizacyjnych, sołtysom, instytucjom, Policji, PSP, 
OSP i organizacjom które nas wspierają. To jest moje 10 absolutorium. My nie 
jesteśmy bogatą gminą u nas dochód na mieszkańca jest 900zł gdy na zachodzie Polski 
20 - 30 tysięcy. Obniżanie podatków skutkuje zmniejszeniem subwencji, następnym 
problemem jest finansowanie oświaty. To co wykonaliśmy w inwestycjach  w 
ostatnich latach za ponad 70mln zł to duże przedsięwzięcia a zadłużenie na dziś 
wynosi 18mln. Stawiamy na zrównoważony rozwój gminy jak  edukacja, kultura, 
sport, patriotyzm. Dla samorządu najważniejszy był i będzie rozwój  gospodarczy, 
przemysłowy, rolniczy, handlowy, społeczny, wykorzystujemy wszystkie możliwości 
pozyskiwania środków zewnętrznych. Jak widać pracowitość i brak politykierstwa 
daje efekty. 
Następnie Burmistrz przedstawił prezentację w zakresie zasad gospodarowania 
odpadami w gminie Sędziszów od 1 lipca 2013 roku. 
Podstawową zasadą programu jest segregacja u podstaw, u nas jest mała różnica w 
opłatach między segregowanymi a niesegregowanymi odpadami, bo np. na osiedlach 1 
osoba na złość wrzuci do segregowanych odpady zmieszane i wtedy wszyscy muszą 
zapłacić wyższą stawkę. Chcielibyśmy przynajmniej na początku oddzielić plastik, 
szkło i zmieszane. Docelowo segregacja będzie obowiązkowa. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli kupię mały pojemnik a będzie więcej śmieci to czy firma odbierze z worka – 
wcześniej nie chciał zabierać. 
Pani Sekretarz 
- teraz musi zabrać każdą ilość, w warunkach przetargu było zapisane, że każdą ilość 
wystawionych śmieci firma ma zabrać, worek też jest pojemnikiem. 
Pan Burmistrz 
- nie wyobrażam sobie aby w gospodarstwach indywidualnych nie było 
kompostownika. 
Komendant Policji 
- czy będą mieli mniejsze samochody, bo uliczki osiedlowe są niszczone przez duży 
sprzęt? 
Pani Sekretarz 
- czynniki techniczne sprzętu są określone w rozporządzeniu, przewidziane są 
mniejsze samochody. Jeśli zniszczy drogę musi naprawić. 
Radny N. Jawor 
- firma nie chce sprzedać koszy, chce opłaty z góry za półtora roku zmusza do 
dzierżawy przez co łamie zasady przetargu. 
Radna B. Wójcik 
- to nieprawda jest możliwość dzierżawy na 3 miesiące. Sołtysi mają dostać 
kwitariusze do pobierania opłat a czy Wspólnoty też dostaną? 
Pan Burmistrz 
- Wspólnoty nie dostaną. 



Radna B. Wójcik 
- czyli będziemy ponosić dodatkowy koszt na zakup kwitariuszy. 
Radny J. Strzelec 
- kosze nadal będą u nas stały to doliczając dzierżawę wyjdzie miesięcznie nie 7zł a 
10,50zł. Kiedyś gmina przekazała kosze dla firmy. 
Pani B. Krzosa 
- problem mają ci co nie mieli koszy ale dla tych gdzie już były powinien im sprzedać. 
Pani Sekretarz 
- przekazywaliśmy informacje, że gospodarka odpadami w gminach jest różna, 
gdybyśmy dali kosze to opłata byłaby wyższa. Opłaca się kupić samemu. 
Musimy też zrozumieć firmę, nagle w całym kraju potrzebne są kosze. 
Radny Z. Konieczny 
- wywiezie kosze do innej gminy gdzie też wygrał przetarg i tak będzie ich brakować. 
Pan Burmistrz 
- podobno dla Wspólnot nie możemy płacić inkaso za zbiórkę opłat. 
Pani A. Konieczna 
- dzieci niepełnosprawne są zwolnione z opłat a jeśli jest to osoba starsza czy też 
będzie zwolniona? 
Pan Burmistrz 
- przy znacznym stopniu niepełnosprawności nie płaci. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2012 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
Głosowanie 
9 głosów – za                         uchwała Nr XXXIV/255/2013 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji 
planu finansowego za 2012 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
9 głosów – za                         uchwała nr XXXIV/256/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Gminy Sędziszów na 
lata 2013 – 2020, zapytał czy są pytania? 
Radny J. Strzelec 
- mam uwagi np. firmy przekraczające dopuszczalny hałas LHS,  
- zaplanowano potężne inwestycje, jak je realizować przy naszym budżecie, 
- tam gdzie do 2015 roku powstaną wodociągi na posesjach mają być zasypywane 
studnie, nie zgadzam się z tym co ludzie zrobią na wsi gdy mają zwierzęta? Czy to 
zostało zmienione? 
Pani H. Barska  
- nie jest zmienione bo to jest główny zbiornik wód podziemnych, to państwo jako 
właściciel posesji podejmiecie decyzje czy studnie będą zasypywane czy nie. 



Pan Burmistrz 
- zapisy nie powodują tego że ma to być zrobione, to przepisy wyższego rzędu 
określają co ma być na zbiornikach wód. Strategia potrzebna jest do występowania o 
środki unijne w następnym rozdaniu, zrealizujemy tyle na ile będzie nas stać. W 
strategii należy pokazać do czego gmina dąży. Na zebraniach omawialiśmy priorytety, 
uwarunkowania finansów publicznych są bezwzględne nie możemy przekroczyć 
wskaźników  zadłużenia. Za to co przyjmiemy to trzymajmy kciuki żeby nam się wiele 
rzeczy udało. Do limitu zadłużenia mają nie wchodzić projekty unijne, mamy nadzieję 
że ta zmiana przepisów wejdzie. Postaramy się robić na co nas będzie stać wg 
dochodów. 
Radny J. Strzelec 
- tym zapisem o tym że po wybudowaniu wodociągów zasypie się studnie robimy 
ludziom krzywdę. 
Radny N. Jawor 
- to jest niepoważny zapis, może nie być prądu i nie ma wody z wodociągu a 
inwentarz trzeba napoić. 
Pani H. Barska 
- to jest zapis z Wojewódzkiego Programu Ochrony Środowiska i to musi być 
przeniesione. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwalenie Strategii Rozwoju Gminy Sędziszów na lata 2013 
– 2020 
Głosowanie 
9 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr XXXIV/257/2013 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                         uchwała Nr XXXIV/258/2013 
Radna B. Wójcik 
- tam gdzie jest wodociąg automatycznie nie korzysta się ze studni. 
Pani Sekretarz 
- nieprawda ludzie korzystają z wodociągu i ze studni. 
Pani H. Barska 
- mieszkańcy sami zgłaszają żeby zasypać stare studnie. 
Pan Burmistrz 
- chciałem podziękować moim współpracownikom Sekretarz i Naczelnik Barskiej za 
przygotowanie tych programów. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są uwagi do sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie za rok 2012? 
Radny S. Łazarski 



- jest coraz gorzej w zakresie porządku publicznego, wczoraj były takie krzyki 
nieletnich dziewczyn i kto zareagował że źle się dzieje, proszę Pana Komendanta o 
większą prewencje. Zastanawiam się gdzie są rodzice nieletnich, którzy są poza 
domem o godz. 1200 -100 . 
Rada przyjęła sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie za rok 2012. 
Ad. 14 
Komendant Policji 
- policja przechodzi zmiany pokoleniowe, wielu odeszło na emerytury ich zastąpili 
młodzi ludzie. Na 24 etaty mamy 10 osób ze stażem poniżej 3 lat, od takich ludzi zbyt 
wiele wymagać nie można. Za kilka lat sytuacja się poprawi. 
Odchodzimy od statystyk ale żeby obiektywnie ocenić te liczby są niezbędne, 
pokazują że w 2012 roku nie było gorzej niż w 2011, mamy najlepszą wykrywalność 
na terenie Powiatu. Takie przypadki jak zgłasza radny zdarzają się, będę robił 
wszystko aby je wyeliminować, mamy też sygnały ze świetlic wiejskich. 
Uruchomiliśmy patrole piesze. Zachęcam do zgłaszania wszelkich nieprawidłowości, 
gwarantuję anonimowość. 
Rada przyjęła sprawozdania z zakresu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 
2012 rok. 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
10 głosów – za                       uchwała Nr XXXIV/259/2013 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
10 głosów – za                           uchwała Nr XXXIV/260/2013 
Radny J. Strzelec 
- co z moim wnioskiem? 
Pani Skarbnik 
- podział rezerwy jest kompetencją Burmistrza, możemy przenieść zarządzeniem. 
Pan Burmistrz 
- te szkody powstały po ulewnych deszczach, może zastanowimy się czy można z 
rezerwy na zarządzanie kryzysowe. Bardzo dobry wniosek, my zastanowimy się skąd 
przenieść pieniądze. 
Pani Skarbnik 
- Wydział BRI przygotuje wniosek, damy do zaopiniowania Komisji Budżetowej i 
Burmistrz wywoła zarządzenie. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości   położonej w Klimontowie. 
Głosowanie 
11 głosów – za                        uchwała Nr XXXIV/261/2013 



Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały  zmieniającej uchwałę własną Nr XXXIII/245/2013 
Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 24 maja 2013 roku w sprawie określenia 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Głosowanie 
11 głosów – za                         uchwała Nr XXXIV/262/2013 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Jędrzejowskiego. 
Głosowanie 
11 głosów – za                          uchwała Nr XXXIV/263/2013 
Ad. 20 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Pani B. Wójcik 
- nie będzie przebudowy utwardzonego placu przy blokach 10 – 11 na Sadach, za to 
będzie ażurowa droga między blokami 11 – 12. 
- remont przystanku przy SEFAKO, zastanawialiśmy się czy kupić wiatę czy 
remontować. Ze względu na to aby nie był dewastowany zdecydowaliśmy remont tego 
co jest. Wpłynęło 7 ofert, wybraliśmy najkorzystniejszą. Zakres robót obejmuje: 
- rozbiórkę i utylizację azbestu – 66m2, 

- wymiana ołacenia dachu – 25m2 , 
- daszki czołowe, 
- dach z blachy trapezowej 50zł/m2 , 
- obudowa ścian i dachu ze stali trapezowej, 
- obróbki blacharskie, 
- demontaż boazerii drewnianej, 
- malowanie rur stalowych i blaszanych, 
- przygotowanie ścian pod ocieplenie styropianem, 
- dekoracyjne tynki akrylowe, 
- gablota. 
Łączny koszt robót netto 8.932zł. 
Radna B. Wójcik 
- teraz już nie stosuje się tynków akrylowych tylko silikonowe. 
Pan Burmistrz 
- uważam że jest to takie miejsce, które stanowi wizytówkę Sędziszowa. Kosztorys 
inwestorski przygotowany przez Rafała Kozła wynosił 13tys. 
Radny S. Łazarski 
- to są duże pieniądze, znów jak w styropianie wydłubią dziury to ludzie będą gadać. 
Pan Burmistrz 
- nowy Prezes SEFAKO jest zdenerwowany w związku z dewastacją przystanków 
przez nich wykonywanych, chce je odnowić. 
Radny Z. Konieczny 



- wykosić chwasty przy przystankach. 
Pan Burmistrz 
Pan J. Strzelec – jeśli rozjeżdżona droga jest ciągiem komunikacyjnym,  
- dziury w Czepcu zgłosimy do załatania remonterem, 
- sprawa uczennicy Aleksandry Pytlarz, była propozycja powrotu kursem który 
odwozi Krzelów ale matka nie zgodziła się. Dodatkowego transportu nie będzie. 
Radna B. Wójcik 
- czy autobus nie może wracać przez Białowieżę? 
Pan Burmistrz 
- mamy odpowiedź, że nie mogą zmieniać ustaleń przetargu, mamy obawy czy po 
ostatnich kłopotach firmy ten przewoźnik będzie dowoził. 
Pan N. Jawor – wykaszania robimy sukcesywnie, 
- pobocza miały być zrobione, ponowimy interpelację. 
Pan W. Tabor – wycinkę i wyrównanie drogi gościniec postaramy się zrobić. 
Pozostałe odpowiedzi przygotujemy na piśmie. 
Pan J. Wiencek – Tysiąclecia przy studzienkach postaramy się wyrównać, nie możemy 
łączyć z innym zadaniem. Na 2014 rok musimy zaplanować nową nakładkę. 
Pan Z. Konieczny – wyrwę przy świetlicy wyrównamy kruszywem, 
- w sprawie wykaszania zwrócimy się do właścicieli posesji. 
Pan Z. Gładki – odprowadzenie wody z drogi powiatowej zgłosimy, również 
czyszczenie przepustów, robili w pierwszej kolejności to co najpilniejsze. 
Pan D. Juszczyk – teren za blokami zostanie uprzątnięty. 
Pan Z. Adamski – w sprawie zmiany przejścia dla pieszych w Rynku wystąpimy do 
Komisji Ruchu Drogowego o przygotowanie propozycji, 
- drzewa podetniemy, 
- koszenie poboczy na Sosnowcu zgłosimy do Powiatu, 
- sprawdzimy zniszczenia na Nagłowickiej, wystąpimy do firmy, 
- termin wykonania Remizy w Rynku jest do czerwca 2014, już rozpoczynają prace, 
- dziury na Bąkowskiej wyrównamy, 
- naprawę połamanego asfaltu zgłosimy do Powiatu. 
Ad. 21 
Wolne wnioski i dyskusja. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał zaproszenie Dyrektora SCK do udziału w warsztatach muzycznych. 
Radna B. Wójcik 
- w budżecie na 2013 rok były pieniądze na zabezpieczenie miejsc postojowych a teraz 
na drogę wewnętrzną. Dlaczego nie staramy się robić tego co było zaplanowane, koło 
bl 13 jest błoto przełożyć kostkę i zadanie będzie spełnione. Prosiłam aby iść zgodnie 
z planem, proszę nie stosować w moim okręgu takich praktyk. 
Pan Burmistrz 
- trzeba to wyjaśnić z wydziałem BRI. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- dlaczego działka przy Jędrzejowskiej przed przetargiem nie została wykoszona  i 
posprzątana, nawet jak ktoś chciał oglądać to nie był zainteresowany takim bałagane. 
Pan Burmistrz 
- ktoś kupuje grunt, to sobie sam wykosi. 



Radny J. Strzelec 
- sołtys ze Mstyczowa pyta kto ma utrzymywać parking przy strażnicy a kto przy 
kościele? 
Pani Sekretarz 
- gdy oddawaliśmy obiekt do użytku mieliśmy nadzieję że wieś będzie dbała. 
Radny J. Strzelec 
- ile jest świetlic w gminie i jaki zapis w uchwale, że będzie płacone z funduszu 
sołeckiego i z budżetu. Jeśli Mstyczów ma sprzątać to niech wszyscy robią z funduszu 
sołeckiego. Interpelacje to tylko drogi, gałęzie i świetlice. Zróbmy zapis w budżecie że 
10% przeznaczamy na drogi i nie będziemy szukać pieniędzy. 
Szlaka wożona na drogi od lat już taka się wbiła że jej nie widać. 
Ad. 22 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXIV sesji Rady miejskiej w Sędziszowie. 
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